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مسئولان دغدغه سالن را جدی بگیرند

عادل بزدوده
کارگردان  نمایش عروسکی

من از آقای علی مرادخانی خیلی س��پاس گزارم 
که دغدغه گرفتن مکان��ی برای اجرای نمایش های 
عروسکی و ایجاد تالار نمایشی مناسب برای اجرای 
نمایش عروس��کی دارد. امی��دوارم ای��ن دغدغه را 
عملیاتی کند تا ما بتوانیم تعداد س��الن هایمان را نه 

فقط در تهران بلکه در کل کشور زیاد کنیم. 
البته حتی اگر س��الن های تئاتر موجود را هم در 
اختیار نمایش های عروس��کی بگذارن��د، ما بازهم 
سپاسگزار خواهیم بود. درواقع می توانم بگویم بیش 
از 30 یا 40  س��ال است که ما تنها دو سالن نیم بند و 
غیراستاندارد به اسم »بوستان« و »گلستان« در کانون 
پرورش فکری کودکان و نوجوانان داریم که بس��یار 
بسیار کم است. اگر ش��ما یک ضرب و تقسیم ساده 
انجام دهید، متوجه می ش��وید که یک هزارم درصد 
جمعیت جوان این مملکت هم شاهد نمایش های 
عروسکی نیست. مسئولان باید به این موضوع توجه 
داشته باشند که بچه های فارغ التحصیل این رشته، 
از همین راه زندگی شان را می گذرانند. بنابراین اگر 
قرار نیست این رشته بازده اقتصادی داشته باشد و 
فارغ التحصیلان نمایش عروسکی مجبور هستند 
برای کسب درآمد اقتصادی شغل دیگری را انتخاب 
کنند، بهتر است در این رشته را تخته کنیم. توصیه 
می کنم کسانی مثل آقای مرادخانی یا آنهایی که در 
مجلس شورای اسلامی نشسته اند این دغدغه ها را 
جدی بگیرند. همین طور که برای دکتر ها بیمارستان 
و مطبی وجود دارد که آنها بتوانند در آن با استفاده از 
آموخته هایشان به مردم خدمت کنند در هنر هم این 
وضع حاکم است. ما هم درس خواندیم تا با استفاده از 
آموخته هایمان انسان سازی کنیم، کار فرهنگی انجام 
دهیم، بچه ها را بزرگ کنیم و کمک کنیم تا بچه های 

سالمی شوند و در جامعه خودشان مفید باشند. 
برگزاری جشنواره بین المللی تئاتر عروسکی بسیار 
بسیار خوب است، اما مشکل نگاه کلانی است که در 
این بخش وجود دارد. چرا باید گروه های نمایش که 
این همه برای کارهایشان زحمت کشیده اند تنها دو 
یا شش اجرا فقط در جش��نواره داشته باشند؟ چرا 
نباید برایشان شرایطی فراهم شود تا اجرای بیشتری 
داشته باشند؟ این همه سالن خالی برای اجرا وجود 
دارد اما گروه های نمایش عاجز از در اختیار داشتن 
یک سالن هستند. همه اینها یک برنامه ریزی دقیق و 
حساب شده را می طلبد،  باید تعاملی بین شهرداری، 
وزارت ارشاد و کانون پرورش فکری کودک و نوجوان 
باشد. آنها باید این گروه های نمایش را هدایت کنند، 
به آنها بگویند که نمایش هایشان را بعد از جشنواره 
در سالن های ش��هرهای مختلف به اجرا بگذارند تا 
در کنار تداوم نمایش های عروسکی، منبع درآمدی 

داشته باشند. 

حاتمی کیا، نگذاشتم آبادانی ها را 
لوکارنو بفرستند

ابراهیم حاتمی کیا که  28 ش��هریور در برنامه 
هفت سینمایی حاضر ش��ده بود  با انتقاد شدید 
از وضع فعلی فیلمسازان دفاع مقدس در لفافه از 
بعضی کارگردان ها همچون رخشان بنی اعتماد 
و کیانوش عی��اری و همچنی��ن کارگردان هایی 
که در جش��نواره های خارجی جایزه می گیرند؛ 
انتقاد کرد. او ب��ا بیان این که فیلمس��از ها 3 نوع 
هستند، گفت: »عده ای سینمای بدنه هستند که 
حلال ترین هستند و می گویند با پول جیب خود 
کار می کنی��م. دوم یک جریانی به نام س��ینمای 
روشنفکری که مخاطب آن چشم آبی ها هستند. 
دسته سوم سینمای ملی که فیلمس��ازان آن با 
درد وارد این موضوع ش��ده اند. این نوع فیلمساز 
بین دو جناح دیگر له می شود.« حاتمی کیا با بیان 
این که گروهی می گویند بعضی فیلم ها سیاه نمایی 
اس��ت، افزود: »من به این تعاریف کاری ندارم اما 
می خواهم نکته ای را اضافه کنم. گاهی ما فیلمی 
را می بینیم به نام »ش��یار ۱43« که در آن مادری 
به دنبال فرزندش اس��ت بعد از دی��دن این فیلم 
ما هرگز از این که 8 س��ال جنگیده ایم پش��یمان 
نمی ش��ویم و به خود نمی گویی��م که چه غلطی 
کردیم که جنگیدیم.« او در ادامه بیان داشت: »اما 
درد من اینجاست فیلمی ساخته می شود که در 
آن یک جوان خوش سیمای چشم آبی به جنگ 
رفته و جانباز شده است و امروز روی تخت افتاده 
و مادرش برای نگهداری وی مش��کلات بسیاری 
دارد و این فیلم می شود نمادی برای آنکه گروهی 
بگویند ببینید جنگ چه نتیجه ای دارد. حال مادر 
این جوان چگونه می خواهد از او نگهداری کند.« 
حاتمی کیا با بیان این که ما فیلمساز ها پر از اشتباه 
هستیم و به این اشتباهات هم افتخار می کنیم، 
گفت: »درد این است که فیلمساز ما فیلم آبادانی ها 
بسازد و در آن درباره انقلاب حرف بزند و بعد آن را 
با فیلم »دزد و دوچرخه« مقایسه کند که در کشور 
ایتالیا ساخته شده و وضع یک کشور فاشیستی را 
نشان می دهد.« او توضیح داد: »متأسفانه فیلمساز 
این فیلم خود آبادانی است و شاید از این که من این 
حرف را می زنم ناراحت شود اما قرار بود این فیلم 
را به لوکارنو بفرستند که من اعتراض کردم که چرا 
چنین فیلمی باید به لوکارنو برود؟ مسئولان در 
جواب گفتند که ما امروز نیاز داریم پرچم کشور 
به خاطر مسائل سیاسی در لوکارنو بالا برود و من 
با اعتراض جلوی حضور فیلم را گرفتم و گفتم اف 

بر جایی که فرهنگ زیر سایه سیاست قرار گیرد.«

رویداد
اتفاق

دریچهخبر اختتامیه جشنواره فیلم و عکس 
همراه تهران

 با منتقدان
 گفت وگو می کنیم

 همسر پیمان ابدی
 بازيگر شد

مسجدجامعی پیگیر مجوز بنیاد 
»ايران درودی«

|  دنیا عیوضی  | جشنواره »هنر براي صلح« آغاز شد. 
جش��نواره اي که به کلمه زیباي صلح مزین شده است. 
کلمه اي که همیشه در تاریخ دغدغه اصلي ملت ها بوده، 
حالا اما این دغدغه دوش��ادوش هنر و هنرمندان ایران 

زمین با عنوان صلح دوستی خودنمایي مي کند. 
مراسم افتتاحیه این جشنواره درحالی عصر جمعه 28 
شهریور در تالار استاد شهناز خانه هنرمندان ایران آغاز 
به کارکرد که چهره هایی چون شهرام ناظری، هوشنگ 
کامکار،  محمدرضا اصلانی، فرمان فتحعلیان و حافظ 
ناظری میهمان هاي ویژه این ش��ب بودند.  همچنین 
مجید ملانوروزی مدیر مرکز هنرهای تجسمی وزارت 
فرهنگ و ارشاد اس��لامی، حجت الاسلام والمسلمین 
محمد علی زم معاون فرهنگ��ی و اجتماعی دبیرخانه 
شورای هماهنگی مناطق آزاد ایران و مجید سرسنگی 
مدیرعامل خانه هنرمندان ایران نیز از مدیران حاضر در 

این مراسم بودند که به سخنراني پرداختند. 
اهدای نشان عالی هنر برای صلح بخشي از این مراسم 
بود که با دعوت از مهرجردی مشاور معاون هنری وزارت 
ارش��اد، هوش��نگ کامکار، بهنام کامرانی، محمدرضا 
اصلانی  به روی سن این نش��ان عالی به منتخبان اهدا 
می شود. این نشان سمبلی از جشنواره »هنر برای صلح« 
است که به هنرمندان و اشخاصی که بیشترین فعالیت 
صلح آمی��ز را انجام داده اند اهدا ش��د.  ش��هرام ناظری 
نخس��تین هنرمندی بود که نش��ان هنر برای صلح را 
دریافت کرد.  شهرام ناظری پس از دریافت نشان عالی 
هنر برای صلح در سخنان کوتاهی با بیان این که از این 
اتفاق غافلگیر شده است، گفت: »در خودم این شایستگی 
را برای دریافت نش��ان عالی صلح نمی بینم چرا که کار 
زیادی انجام ندادم و همه هنرمندان کش��ور نیز در این 
سال ها خیلی زحمت کشیدند و س��ال های بحرانی و 
سختی را گذراندند و با این حال گروه های مختلف هنری 
هر کدام به سهم خود تلاش کردند تا بتوانند پیام انسانی، 
هنر و زیبایی و صلح و اتحاد میان انسان ها را به جامعه و 

جهانیان عرضه کنند.«
ناظ��ری با اش��اره به اس��تقبالش از حض��ور در یک 
برنامه غیردولتی گفت: »گفت��ه بودند که برنامه دولتی 

نیس��ت و کاملا آزاد برگزار می ش��ود و به همین دلیل 
علاقه مند ش��دم که حضور یابم و خوشحالم که این جا 
با هنرمندان بزرگ کش��ورمان دیدار کردم و آقای زم را 
نیز برای اولین بار دیدم که البته ش��رح خدمات خوب 
ایشان را در زمینه فرهنگی شنیده بودم و می دانم یکی 
از خوشنامان چنددهه گذشته هستند. «این خواننده 
در خاتمه از همه برگزارکنندگان این جش��نواره تقدیر 
کرد. محمدجواد ظریف وزیر امورخارجه در حالي برای 
اهدای این نشان دعوت ش��ده بود که در غیاب او نشان 
صلح برای هنر برای او ارسال ش��د. این مقام دولتي به 
پاسداشت تلاش در گس��ترش صلح و تعامل سازنده با 
سایر کشورها شایسته دریافت نشان عالی هنر برای صلح 
شد. همچنین مجید ملانوروزی مدیرکل دفتر هنرهای 
تجسمی وزارت ارشاد منتخب دیگر این جشنواره برای 

دریافت نشان عالی صلح برای هنر بود که نشان خود را 
دریافت کرد.  محمدعلی زم نیز به پاسداشت تلاش در 
عرصه مدیریت فرهنگی نشان عالی هنر برای صلح را از 
آن خود کرد. حمید عجمی هنرمند خوشنویس آخرین 
هنرمندی بود که کاندیدای دریافت نشان عالی هنر برای 
صلح بود. پایان بخش این مراسم افتتاح نمایشگاه آثار 
دومین جشنواره »هنر برای صلح« بود که در بخش های 
گرافیک، مجسمه، نقاشی، عکس و چیدمان برگزار شده 

است.  این نمایشگاه تا 4 مهرماه برپاست. 
در میان سخنراني مقامات مسئول، مجید ملانوروزی 
مدی��رکل دفتر هنره��ای تجس��می وزارت فرهنگ و 
ارشاد اس��لامی در بخش هایي از سخنراني اش با اشاره 
به موضوع این جش��نواره گف��ت: »صل��ح از زیباترین 
کلماتی اس��ت که در فرهنگ انس��ان ها مورد دغدغه 

بوده و در فرهنگ دیرینه ما نیز عش��ق و محبت و صلح 
همیشه مورد احترام بوده است و شاید همین فرهنگ 
صلح دوستی بوده است که در دوره های مختلف مانند 
دوره اشکانی، ماد و هخامنشی با استفاده از هنر توانسته 
زاویه های تند جنگ ها را به نرمش تبدیل کند که امروز 

در زیبایی شناسی ایرانی و اسلامی از آن یاد می کنیم.« 
از س��وي دیگ��ر مجید سرس��نگی مدیرعام��ل خانه 
هنرمندان با اشاره به موضوع صلح در این جشنواره به هفته 
دفاع مقدس نیز گریزی زد و گفت: این جش��نواره درباره 
صلح است اما من با توجه به این که در آستانه دفاع مقدس 
هس��تیم باید یادآوری کنم که پرداختن به صلح نباید به 
این معنی باشد که آنچه بشر به عنوان جنگ بر سر خود 
آورده است فراموش شود، نمی توان برای صلح سخن گفت 
و نسل جوان را از آنچه در جنگ رخ داده بی خبر بگذاریم. 

نشان عالی» هنر برای صلح«  اهدا شد
محمد جواد ظریف و شهرام ناظری از برگزیدگان جشنواره برای دریافت نشان صلح بودند

 فیلم های سینمایی »یک ش��ب« به کارگردانی 
نیکی کریمی، »من عاشق س��پیده صبحم« به 
کارگردانی علی کریم، »روایت ناپدید شدن مریم« 
به کارگردانی محمدرضا لطفی، فیلم »3۱6« به 
کارگردانی پیمان حقانی و »هفت و پنج دقیقه« 
به کارگردانی محمدمهدی عس��گرپور از آثاری 
هس��تند که برای اکران در گروه »هنر و تجربه« 

انتخاب شدند. 

فیلم سینمایی »هیس! دخترها فریاد نمی زنند« 
به کارگردان��ی پوران درخش��نده و ب��ا حضور 
این فیلمساز ایرانی در دانش��گاه برکلی آمریکا 
روی پرده رفت و مورد اس��تقبال دانشجویان از 

ملیت های مختلف قرار گرفت. 

   فیلم س��ینمایی »برف« ب��ه کارگردانی مهدی 
رحمانی در ادام��ه حضورهای موفق بین المللی 
خود در شانزدهمین دوره جشنواره بین المللی 
فیلم بمبئی هند در بخش س��ینمای جهان به 
نمایش درخواهد آمد. پخش بین المللی این فیلم 

برعهده »مرجان علیزاده« ایران نوین است. 

حس��ن زنگن��ه مترجم توان��ای بوش��هری و از 
چهره های ماندگار این استان بعدازظهر جمعه دار 

فانی را وداع گفت. 

مجری مراسم چهارمین گردهمایی هنرمندان 
از برگزاری س��الروز تولد بهروز غریب پور، میلاد 
کیایی و جلیل رسولی در این گردهمایی خبر داد. 
نمایش »کوشی و موشی« کار علی برنون که در 
این دوره از جش��نواره تئاتر عروسکی به صحنه 
رفت در جش��نواره تئاتر عروس��کی کشورهای 
حاش��یه  خزر که در روس��یه برگزار می شود ، به 

صحنه خواهد رفت. 

فیل��م »آتیش ب��ازی« تازه ترین س��اخته بهمن 
گودرزی در نوبت اکران ق��رار دارد و او به تازگی 
فیلمی را با نام »باج« برای شبکه نمایش خانگی 

کارگردانی کرده است. 

انیمیش��ن »کبوت��ر طلایی« که س��اخت آن به 
کارگردانی مجید ش��اکری به تازگ��ی به پایان 
رس��یده اس��ت، کودکان را با امام رضا )ع( آشنا 

می کند. 

علی رفیعی کارگردان تئاتر و سینما از به جریان 
انداختن مجدد تولید فیلمنامه »سالتو« توسط 

گروه جدید خبر داد. 

»بن هور« یکی از موفق ترین فیلم های حماسی 
تاریخ سینماس��ت که قرار است بازسازی شود و 
احتمال دارد جک هیوستون نقش بن هور را بازی 

کند. 

یکی از تهیه کنندگان فیلم »شهر موش ها 2« از 
فروش 5 میلی��ارد و 50 میلیون تومانی این فیلم 

خبر داد. 

فراخ��وان هفدهمی��ن جش��نواره بین المللی 
قصه گوی��ی کانون پ��رورش فکری ک��ودکان و 
نوجوانان به زبان های انگلیسی و عربی ترجمه و 

منتشر شد. 

نمایش »هذیان دونفره« ب��ه کارگردانی روح الله 
ایرجی از چهارم مهر تا دوم آبان ماه س��اعت ۱5: 
۱8 در تالار استاد انتظامی خانه هنرمندان ایران 

به صحنه می رود. 

کتاب »از جنون تا مجنون« همزمان با نخستین 
روز هفت��ه دف��اع مق��دس با حض��ور جمعی از 
رزمندگان و فرماندهان دوران جنگ و اهالی ادب 

در فرهنگسرای سرو رونمایی می شود. 

 همایش میراث مش��ترک ایران و عراق دوشنبه
3۱ شهریورماه در س��رای اهل قلم خانه کتاب 

برگزار می شود. 

طی دو روز ابتدایی اک��ران، فروش فیلم آرایش 
غلیظ مع��ادل 50 میلیون توم��ان، آتش بس 2، 
۱08میلیون تومان و خان��وم ۱8میلیون تومان 

شده است. 

پس��ر فریدون مش��یری می گوید هن��وز برای 
کتاب های کتابخانه پدرش جایی را پیدا نکرده 
اس��ت و این کتاب ها همچنان در دفت��ر کار او 

بلاتکلیف   هستند. 

گروهی از کودکان و نوجوانان بین 8 تا ۱8 س��ال 
اقتباس نمایشی از داس��تان های معروف »هری 
پاتر« را در شهر ازمیر ترکیه روی صحنه می برند. 

»آنجلین��ا جولی« قص��د دارد در پ��روژه جدید 
سینمایی خود فیلم »آفریقا« را با فیلمنامه ای از 

»اریک راث« کارگردانی کند.

اخبار كوتاه

بازی فکری »سین جیم« با طراحی صنم حقیقی، با 
حضور برخی چهره های سینمایی و تجسمی، عصر روز 

28 شهریور در فرهنگسرای نیاوران رونمایی شد. 
این بازی ب��ا اجرای ویش��کا آس��ایش و در حضور 
چهره هایی مانند حمی��د امجد، ترانه علیدوس��تی، 
مانی حقیقی، لیلی گلستان، شیرین بزرگمهر، پانته آ 
پناهی ها، بهرام دبیری، علی مصفا، لیلا حاتمی و سمیرا 
علیخان زاده رونمایی شد. سین جیم، بازی مشارکتی 
و رقابتی پرهیجانی است که با تکیه بر دانش عمومی 
افراد و البته کمی تا قس��متی شانس)به جهت حضور 
تاس( می تواند فضایی با طراوت و پرش��ور در محفل 
خانواده خلق کند. تاکنون لیلی گلستان، بابک احمدی، 
حمید امجد، فرزانه طاهری و باربد گلشیری این بازی را 

امتحان کرده اند و گویا از آن لذت برده اند. 
صنم حقیقی، خالق بازی »سین جیم« فرزند لیلی 
گلستان و زنده یاد نعمت حقیقی اس��ت.  او درباره این 
بازی گفت:  م��ن علاقه زیادی ب��ه بازی های گروهی 
داشتم و از بازی های کامپیوتری گریزان بودم. همیشه 
تس��ت کردن اطلاعات عمومی اش��خاص مختلف و 
محک زدن معلومات متفرقه آنها هم برایم جذاب بود.  
طرفدار پرو پا قرص مس��ابقه »هفته« ب��ا اجرای آقای 
منوچهر نوذری بودم و درجایی خوانده بودم که بهترین 
راه برای آشنایی با اشخاص مختلف و حتی برای بهتر 
شناختن خودتان و نحوه برخوردتان با دیگران، شرکت 
در بازی های گروهی رقابتی اس��ت.  »سین جیم« یک 
بازی معلومات عمومی است که در زمینه های سینما، 
تلویزیون، ادبیات، موس��یقی، جغرافیا، تاریخ، علوم و 
ورزش طراحی شده است.  برای این بازی 3 هزار سوال 
در قالب 500 کارت تعبیه ش��ده و طراحی این بازی و 

سوالات مربوط به آن حدود دو سال زمان برده است. 

 ویشكا آسایش: 
 سین جیم، معاشرت مى آفریند

ویشکا آسایش درباره این بازی گفت:  سین جیم 
بازی بسیاری خوبی اس��ت.  این ایده که یک گروه 
دورهم جمع بش��وند و این بازی را انجام بدهند در 
وهله اول برایم جذاب اس��ت؛ خصوصا در این دوره 
که همه سرشان در تبلت و موبایل است این بازی 

باعث می شود که دور هم بنشینیم و با هم معاشرت 
کنیم. 

او ادامه داد:  این بازی یک بعُد آموزشی هم دارد که باز 
هم برایم جذاب است. خیلی از سوال های این بازی را ما 
در مدرسه خوانده ایم اما آن زمان فقط خواندیم که نمره 
بگیریم و الان از ذهنمان رفته است.  فکر کنم این بازی 
یک تفریح سالم است که در عین حال نشان می دهد 

کدام مان باسوادتر هستیم. 
ویشکا آسایش با اشاره به این که سوال هایی که برای 
این بازی طراحی شده سخت است، گفت:  به نظرم هر 
بازی که به این خوبی طراحی ش��ود جایش در میان 
بازی ها خالی است.  این بازی خیلی با زحمت طراحی 
ش��ده و تا حدودی در جریانش بوده ام. روی دانه دانه 
س��وال ها و طراحی بازی و رنگ ها و طراحی جعبه و 
کارت ها و... فکر شده اس��ت تا یک چیدمان درستی 
اتفاق بیفتد. من خصوصا از رنگ ه��ای تندی که در 
بازی استفاده شده بسیار خوشم می آید. همین که ما 
یک بازی اینچنینی داریم که می توانیم سطح علمی 
خود را هم با آن بیازماییم خیلی خوب است.  این بازی 
برای غیرایرانی ها ممکن است کاربرد نداشته باشد اما 
آنها هم نمونه های خود را دارند که برای ما کاربردی 

ندارد. 
 على مصفا:  

خانوادگى بازی کردن مطلوب است
علی مصفا ک��ه از نزدیک و با دقت بس��یار رونمایی 
بازی س��ین جیم را دنبال می کرد، گفت:  این ایده که 
با این بازی خانواده و دوس��تان دور هم جمع می شوند 
و یک بازی گروهی انجام می دهند بسیار جذاب است. 
خیلی مواقع ما کاری نداریم و وقتمان را هم به بطالت 
می گذرانیم اما این ب��ازی یکی از راه هایی اس��ت که 

وقتمان را به بطالت نگذرانیم. 
مصفا که یکی از بازی ها را در این مراس��م خریداری 
کرده بود؛ اذعان داشت که حتما با خانواده دورهم این 
بازی را انجام می دهد و امیدوار اس��ت سوال هایش را 

بتواند جواب دهد. 
علاقه مندان می توانند »سین جیم« را از شهر کتاب ها 

و کتابفروشی های معتبر تهیه  کنند. 

بازي »سین جیم« براي خانواده هاي 
ايراني رونمايي شد

مراسم اختتامیه جش��نواره فیلم و عکس 
همراه تهران جمعه شب با حضور هنرمندان 
برگزار شد که در این مراسم، سیف الله صمدیان 
با اشاره به این که با انقلاب دیجیتالی، عکاسان 
کم و عکس ها زیاد شده اند، ابراز امیدواری کرد 
با گس��ترش این تکنولوژی هنر عکاسی نیز 
گسترش پیدا کند.  این مراسم با حضور خسرو 
سینایی، حمید جبلی، کیانوش عیاری، مهرداد 
اسکوئی، بهمن کریمی، گیزلاوارگا سینایی و 

بابک حمیدیان برگزار شد. 
 سیف الله صمدیان تندیس زرین بخش 
عکس را به زهرا نجار اه��دا کرد. صمدیان 
به افتخار حضور الیف س��ویاباتماز عکاس 
ترک در سالن، برنده بخش عکس را به زبان 
ترکی اعلام کرد.  تندیس زرین بخش فیلم 
نیز توسط خسرو سینایی فیلمساز شناخته 
شده س��ینمای ایران، به شیرین افرند اهدا 

شد. 

معاون امور هن��ری وزارت فرهنگ و ارش��اد 
اسلامی اعلام کرد با کسانی که انتقادهایی را به 
وضع تئاتر و موس��یقی دارند گفت وگو خواهیم 
داشت که اگر شبهه و ابهامی هست برطرف شود. 
عل��ی مرادخانی درباره چالش ه��ای اخیر در 
زمینه موسیقی و تئاتر و مسائل فرهنگی به مهر 
گفت: مگر این چالش ها هیچ وقت نبوده است؟ 
این مسائل هیچ کدام چالش واقعی نیست بلکه 
هر ازچندگاهی موجی می آی��د و موضوعی در 
این زمینه مطرح می شود. مهم این است که این 
امور طبق روال جمهوری اسلامی ایران در طول 
35 سال گذشته مدیریت شود.  مرادخانی درباره 
پرداخت بدهی اهالی تئاتر گفت: روند پرداخت 
بدهی های اهالی تئاتر ش��روع ش��ده است و از 
حدود سه میلیارد و 400 میلیون تومان بدهی ما 
به اهالی تئاتر، حدود یک میلیارد تومان آن فراهم 
شده اس��ت و رفته رفته به اهالی تئاتر پرداخت 

می شود. 

فیلم »یک استکان چاي تلخ« به تهیه  کنندگی و 
کارگردانی حمید کوهپایی ساخته شد. آن چه در 
فهرست عوامل جلب توجه مي کند، حضور ساناز 
نوروززاده در مقام بازیگر اس��ت.   همسر زنده یاد 
پیمان ابدي پیش از این هم با پیشنهادهایي برای 
بازی روبه رو بود و ه��رازگاه خبرهایي از احتمال 

حضورش در مقابل دوربین شنیده مي شد.
 ب��ه نظر مي رس��د پ��س از فروک��ش کردن 
حاش��یه هاي مربوط به درگذش��ت تلخ پیمان 
ابدي، همس��ر او که پیش از این تجربه طراحی 
صحنه ه��ای اکش��ن را در کارنامه اش داش��ت، 
تصمیم گرفته توانای��ي اش را در مقام بازیگر هم 
بیازماید.  پیمان ابدی بدلکار نام��دار ایرانی بود 
ک��ه به خاطر فعالیت در مجموعه هش��دار برای 
کبری ۱۱ به شهرت رسید. وی در ۱6 اردیبهشت 
۱388 در حین ایفای نق��ش بدلکاری در فیلم 
چشم های نامحسوس بر اثر حادثه، جان خود را 

از دست داد. 

احمد مسجدجامعی اعلام کرد: در جلسه ای 
که مدتی پیش با مع��اون برنامه ریزی و نظارت 
راهبردی رئیس جمهوری - محمدباقر نوبخت 
- داشته است، پیگیر گرفتن مجوز »بنیاد ایران 
درودی« در کش��ور است.  احمد مسجدجامعی 
در تهران گردی جمعه 28 شهریور  به خانه ایران 
درودی رف��ت و درباره  فعالیت ه��ای وی با او به 
گفت وگو پرداخت.  در این بازدید درودی با اشاره 
به ایجاد بنیاد »ایران درودی« از پنج سال گذشته 
در کش��ور گفت: هنوز وزارت کشور این بنیاد را 
به ثبت نرسانده است.  این نقاش که برای ایجاد 
این بنیاد در ایران خانه  ش��خصی اش در فرانسه 
را فروخته اس��ت، افزود: چ��ون قیمت زمین در 
ایران بالا رفته است، پیش بینی هایم برای خرید 
زمین برای ایجاد بنیاد در مکانی مناسب درست 
از آب درنیامد. از مسئولان و متولیان بحث های 
فرهنگی در کشور می خواهم در این زمینه به من 

کمک کنند. 
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